

STUDIO CAFFEINE

284

WELCOME

Introducing Studio Caffeine Jordan, where every dish and cup of coffee is crafted with care and passion. Our commitment to quality is evident in everything we do, from handcrafting our pasta to roasting all of our coffee in-house. We believe that food and drink should be an experience, and we strive to create an atmosphere that is warm, welcoming, and unforgettable. Whether you are in the mood for a delicious breakfast or a perfectly brewed cup of coffee, Studio Caffeine is the place for you.

我們精心制作每一道意粉和披薩，自己烘焙所有咖啡。我們致力於提供高品質的食品和飲品，為每一位客人打造溫暖、舒適、難忘的用餐體驗。無論您想要享用早餐還是品嚐一杯完美的咖啡，我們佐敦店都是您的不二之選。

SPECIAL OFFER!

50% off for **drinks**

for any food item purchases (except light)

套餐優惠！

凡購買任何食品（小食除外）

即可以半價換購飲品一杯



輸入文字

For Extra Items 另加		
Butter Brioche	奶油餐包	+\$8
Scrambled Egg	炒滑蛋	+\$8
Bacon	煙肉	+\$10
Nuremberg Sausage	紐倫堡腸	+\$10
Sliced Avocado	牛油果片	+\$12
Smashed Avocado	牛油果蓉	+\$12
Smoked Salmon	煙三文魚	+\$15
Portobello	大啡菇	+\$25
Upgrade Brioche to Croissant	牛油餐包升級至牛角酥	+\$15

ALL DAY BREAKFAST

Our signature all-day breakfast is best enjoyed any time of the day for all your hungry soul. All made by order and fresh ingredients With extra items you can also build your unique plate.

我們的全日早餐適合任何時候享用，選用新鮮食材即叫即製。你亦可以加配食材，配搭出屬於自己的全日早餐。

Monster

Mixed Green, Smoked Salmon, Bacon Nuremberg Sausage, Portobello with Cheese, Scrambled Egg, Cherry Tomatoes, Fresh Fruit, Homemade Baked Beans, Butter Brioche

超級全日早餐

沙律菜 煙三文魚 煙肉 紐倫堡腸
芝士大啡菇 炒滑蛋 車厘茄
新鮮水果 秘製焗豆 法式奶油餐包

\$135

Veggie

Mixed Green, Kale, Cherry Tomatoes, Cucumber, Fresh Fruit, Sliced Avocado, Portobello, Scrambled Egg, Homemade Baked Beans, Butter Brioche

素菜全日早餐

沙律菜 羽衣甘藍 牛油果片 大啡菇
炒滑蛋 車厘茄 青瓜 新鮮水果
秘製焗豆 法式奶油餐包

\$115

American

Smoked Salmon, Bacon, Nuremberg Sausage, Kasekramer Sausage, Portobello with Cheese, Scrambled Egg, Cherry Tomatoes, Homemade Baked Beans, Butter Brioche

美式全日早餐

煙三文魚 煙肉 紐倫堡腸 芝士脆皮腸
芝士大啡菇 炒滑蛋 車厘茄
秘製焗豆 法式奶油餐包

\$125

如對食物有任何敏感或問題，請向我們的員工查詢



LINGUINE

Our pasta dishes are made with the freshest ingredients and cooked to perfection. From classic Alfredo to our twisted carbonara, we have got a pasta dish to satisfy any craving.

我們的意大利麵食是用最新鮮的食材製作而成，烹調完美。從經典的意大利肉醬麵到奶油芝士義大利麵，我們有各種口味的意大利麵食，滿足你的口腹之欲。

Carbonara w/ Pancetta and
Parma Ham
意式煙肉卡邦尼配巴馬火腿

\$135

Homemade Bolognese
w/ sour cream
秘製肉醬意粉伴酸忌廉

\$115

 Tom Yum Kung
w/ Tiger Prawns
 冬陰公醬配虎蝦

\$145

Porcini w/ Beech
Mushroom & Scallops
牛肝菌本菇配帶子意粉

\$135

Creamy Alfredo Sauce
w/ Crab Meat
意大利奶油芝士醬配蟹肉

\$135

 Smashed Pumpkin
w/ Mixed Mushroom
 南瓜雜菌意粉

\$105

如對食物有任何敏感或問題，請向我們的員工查詢



SANDWICHES

Our sandwiches are made with the finest ingredients and served on freshly baked bread. Whether you're in the mood for a classic turkey and cheese or something more gourmet, we've got a sandwich to satisfy your hunger.

我們的三明治是用最優質的食材製作，並放在新鮮烘焙的麵包上。無論你想吃經典的火腿芝士牛角酥還是更豪華的三明治，我們都有一款三明治可以滿足你的飢餓感。

Available daily 8-11 am . 3-6 pm

早上八時至十一時 三時至六時 供應

Croissant

Caramelised Apple & Cinnamon \$65

焦糖肉桂蘋果醬

Eggs Salad w/ Mayonnaise Shrimp \$75

日式雞蛋沙律配蛋黃醬蝦仁

Ham & Cheese \$55

火腿芝士

Panini or Sourdough

Eggs Benedict w/ Parma Ham \$138

班尼迪蛋配巴馬火腿

Smashed Avocado w/ \$105

choices of Crab Meat Or Smoked Salmon)

牛油果蓉配 (蟹肉 或 煙三文魚)

🌿 Hummus w/ Rocket, Sliced Tomato and \$105

Grilled Halloumi Cheese

🌿 鷹嘴豆泥配火箭菜番茄烤哈羅米芝士

如對食物有任何敏感或問題，請向我們的員工查詢



SALAD

Our salads are made with only the freshest greens and toppings. Whether you're looking for something light and refreshing or a heartier meal, our salads are the perfect choice.

我們的沙拉是用最新鮮的蔬菜和配料製作的。無論你想要清爽輕盈的沙拉還是更豐盛的餐點，我們的沙拉都是完美的選擇。

Creekstone Angus
Prime Striploin
w/ Honey Mustard

黑牛安格斯西冷
配 蜜糖芥末醬

\$138

Classic Smoked
Salmon Caesar
Salad

經典凱撒醬
配 煙三文魚

\$ 105

Honey Balsamic
Sauce
w/ Chicken Breast

蜜糖黑醋醬
配 雞胸

\$ 105

Smoked Duck
Breast and Sliced
Pear
w/ Apple Custard

煙鴨胸雪梨
配 蘋果芥末醬

\$ 115

如對食物有任何敏感或問題，請向我們的員工查詢



SMALL BITES

Our mini bites are perfect for snacking on the go or sharing with friends. From tasty appetizers to sweet treats, we've got a variety of mini bites to choose from.

我們的小點心非常適合隨時隨地吃或與朋友分享。從美味的開胃菜到甜點，我們有各種小點心供你選擇。

Cream cheese Bagel
忌廉芝士配貝果

\$ 45

Plain Croissant
牛角酥

\$ 29

Overnight OAT
隔夜燕麥

\$ 55

Cake of the day
精選蛋糕
(Ask us for details)

From \$ 60

如對食物有任何敏感或問題，請向我們的員工查詢



SIGNATURE

Not in the mood for coffee? No problem! We've got a variety of non-espresso drinks to choose from, including tea, hot chocolate, and more.

不想喝咖啡？沒問題！我們有各種非濃縮咖啡飲品可供選擇，包括茶、熱巧克力等。

<u>Coffee</u>			<u>Non Coffee</u>		<u>R</u>	<u>L</u>	<u>ICED</u>
Dirty	啡墨	55	Classic Chocolate	經典朱古力	46	50	50
Espresso Tonic	通靈咖啡	60	S.O. Chocolate	單品朱古力	68		
Cold Brew	冷泡咖啡	60	Matcha Latte	抹茶拿鐵	46	54	54
Ice Drip	冰滴咖啡	70	Hojicha Latte	焙茶拿鐵	46	54	54
Pourover	手沖咖啡	From 60	Lemonade	檸檬特飲			46
Ask our barista for details			Cold Brew Tea	冷泡茶			54
			Hot Tea	熱茶	46		

如對食物有任何敏感或問題，請向我們的員工查詢



ESPRESSO BASED

Our coffee beans are carefully selected and freshly roasted to ensure the highest quality and flavor in every cup, expertly crafted to satisfy your caffeine cravings.

正如佐敦店一樣，精品咖啡是我們的原點，我們的咖啡豆經過精心挑選和新鮮烘焙，確保每一杯咖啡的品質和風味都滿足到你對咖啡因的渴望。

<u>Black</u>		<u>R</u>	<u>L</u>	<u>ICED</u>	<u>White</u>		<u>R</u>	<u>L</u>	<u>ICED</u>		
Espresso	濃縮	32 (Single)			Cappuccino	泡沫	44				
		42 (Double)					Flat White	特濃	44		
Americano	美式	42			Latte	拿鐵			44 50 50		
		46					Mocha	摩卡	50 54 54		
									Flavoured	調味拿鐵	50 54 54

Espresso Combo (Single Espresso + Cappuccino)
濃縮咖啡組合 (單份濃縮咖啡+泡沫咖啡)

如對食物有任何敏感或問題，請向我們的員工查詢